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  :נוכחים

ליאור  -מנהל המועדון, צבי נפתלוביץוארנון גנות –ביקורת  עופר לוי, רותי לוי-ועדה יחבר ,משה פישר- ר"יו

  אורינג

  )התנצל(ניב חכימי  -חברי הועד :נעדר

התכנסנו על מנת לגבש דעתנו אם להמליץ לאסיפה לאשר הדוחות , לפני האסיפה הכללית: משה פישר

צריך . האסיפה בצל פסק הדין שהתקבל אתמול .  לגבי המשך העסקת רואה החשבוןו 2020לשנת הכספיים 

  .ממליץ שהועד הבא יקבל החלטות אופרטיביות להמשך, כמו כן. ללמוד אותו לעומק

ישנה ,  לא מפתיע, כעיקרון . התקבלה הטיוטא ומייד  הועברה לחברי הוועד וועדת הביקורת, דוח כספי

שים אחוז הן בהכנסות והן בהוצאות הכל בגלל השלכות הקורונה וההתאמות בתפעול ירידה של חמי

.  הדוח משקף גם את ההחזרים והקיזוזים במחירים שהיו עקב הסגרים השונים. ובמחירים שביצענו

ישנן לא מעט . ביטול ההופעות, ההוצאות ירדו  בעיקר בכוח אדם וכתוצאה מאי הפעלת המיגלשות 

  .'רישיונות וכו, מים, גינון, כך שלמרות הקורונה ההוצאות ביו, שאנחנו מחוייבים בשוטףות קבועות הוצא

  . .בעלויות סבירות, שנותנים שירות טוב וזמין ומיקצועי BDOהעסקת חברת  ולהמשיך ממליץ לאשר הדוח

  

ולהמשיך  ילולימהו יפסכה ממליץ לאשר הדוחלהמליץ לאסיפה הכללית  : דחא הפ הלבקתה החלטה

  . .בעלויות סבירות, שנותנים שירות טוב וזמין ומיקצועי BDOהעסקת חברת 

  

  חריגים

ליאור מיישם בהתאם להחלטות . להזכיר כל אישור הינו גורף גם למנויים אחרים באותו סטטוס

  .שהתקבלו

היתה פניה של מנוי נכה שקיבל מנוי חורף חינם וטוען שלא קיבל ההטבה עקב סגירת המועדון רוב תקופת 

  . החורף וביתרה כל המנויים קיבלו בחינם

הטבות אינן דבר שאנו מחוייבים אלה בונוס ובמיוחד בתקופה כזאת גרועה . אין כל הצדקה  :לביאעופר 

 .ופר ישוחח ויסביר למנוי ע. מקובל על כולם. כלכלית של המועדון


